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内容概要

《日历·集》主要内容简介：Selin Estroti、Kirstin McKechnie、Biaugust、Foreign Policy Design Group
、Paul Woods、Sara Jane Seideman、BriarMade、Stephen Turbek、create、Camilla Engman等。
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章节摘录

版权页：插图：DescriptionAt the request of a client in pharmaceutical business, we made a proposal on a
projectof creating something to give away to hematology specialists and leukemia patients. Wethought 'Time' is the
most precious thing to people who are having terminal illness. Wecombined the concept of 'Time is a gift' into the
design of this present. We brought upthe bold idea of a nine-year calendar to our client. In Chinese culture,
number nine has ametaphorical meaning of 'Long lasting' because of the pronunciation. We then decided tomake
a unique nine-year calendar which is overthrowing the traditional ones.
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编辑推荐

《日历·集》由大连理工大学出版社出版。
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精彩短评

1、很喜欢那个用苹果标签指示的那个日历，很有意思~
2、2011.08.06 购入。
3、国外优秀日历
4、图书馆五楼J534 52
5、非常好的作品集，印刷精美，作品有份量。许多idea都令我拍案。
6、非常长的那个放在楼梯上的日历    火柴日历   泡泡塑料日历
7、是在6.25开始看的，6. 26看完。用了两天看完，很认真的去看，去研究。觉得真的很不错，很有创
意，看了都很想自己做了。给了我不少的想法。
8、很赞的project
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